
Zateplení domu Pohřebačka - reference  

 

---------- Původní zpráva ---------- 

Od: Ing. Pavel Velda  

Datum: 7. 11. 2012 

Předmět: Fotky + reference 

Pro tuto firmu jsem se rozhodli nejenom na základě cenové nabídky, ale  

hlavně kvůli dobrému dojmu, který na nás firma udělala: tušili jsme, že  

zateplení našeho rodinného domu svěřujeme do rukou profesionálům, kteří  

odvedou svoji práci na 100 %, a tak nás nečekají nemilá překvapení v  

podobě tepelných mostů, dodatečných nákladů apod. Barák vypadá s novým  

kabátkem výborně a hlavně, je vidět perfektně odvedená práce - šlendrián  

neexistuje! Cena se po oboustranné dohodě mírně navýšila, to ale s  

ohledem na dodatečné úpravy v zadání. Vřele doporučuji! 


